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Administration SD08 INFO

Från:
Skickat: den 1 april 2020 16:31
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Förslag på nytt utegym i Fredhäll

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Kategorier: Ska diarieföras; Hanterad

Hej!  

Jag tycker det är fantastiskt bra med utegym i Stockholm och skulle gärna se fler.  
Är medveten om att det planeras ett nytt vid Kristinebergs IP men jag hoppas ni ser nytta för fler.  
Vi bor i Fredhäll och då är närmsta utegymmet idag vid Rålamsbparken dit det är ca 2km, och där är det ofta 
relativt mycket folk.  

En naturskön plats där det idag är en tom gräsyta och två boulebanor som mest används av alkisar ligger  
på en udde vid Tranebergssund. Det hade varit perfekt med ett utegym här av flera anledningar:  

 
 Fredhäll saknar ett utegym 
 Det är många motionärer i området
 
 Utöver boulebanorna som sällan används så är ytan outnyttjad idag 
 Det finns gott om andra grönområden i närheten där t.ex. hundar kan vistas (är själv hundägare)
 Ytan syns från Tranebergsbron vilket jag tror är positivt då det inspirerar andra att träna
 Det är nära till bad efter träningen

Även om det idag finns några utegym runt Kungsholmen så ser jag att ett utegym här hade varit väldigt 
passande.  

Hoppas jag sände mejlet rätt. Om inte får du gärna bara meddela om det ska sändas till annan adress.  

Tack på förhand! 

Mvh,  
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--  
Mvh, 
Marcus  


